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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igénylő kérdés !

dr. Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (I) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésrő l szóló „ 2012. év i
XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló
1012414 : (11 : ;24 .) OGY határozat 124. § (I) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani dr. Polt Péter
legfőbb ügyészhez

',Mikor lesz eredménye az MTVA vezetők lehallgatási botránya ügyében indítot t
büntetveljárásrrak? "

címmel, amelyre a választ írásban kérem.

Tisztelt Legfőbb ügyész Úr !

A 2016 . év egyik nagy visszhangot kiváltó botránya volt, amikor kiderült, hogy lehallgatták az MTV A
vezérigazgatójának tárgyalóját, illetve Vas Imre üzemeltetési igazgató és Enyedi Csaba vezérigazgató i
kabinetvezető irodáiban is lefoglaltak hang- illetve képfelvételek rögzítésére alkalmas készülékeket .
Később Enyedi Csaba és Vas Imre távozott az MTVA-tól, és sajtóhíradások szerint őket az ügyben
gyanúsítottként hallgatta ki a rend őrség .

A botránnyal összefüggésben az alábbi kérdéseket intézem Legf őbb Ügyész Úrhoz:
• Melyik nyomozó hatóság vagy ügyészségi nyomozó szerv jár el az ügyben?
• Jelenleg milyen stádiumban van a büntetőeljárás? Lezárult-e nyomozás, illetve megtörtént-e a

vádemelés? Ha nem, kérem, tájékoztasson, mikor várható a nyómozás lezárása és a
vádemelés !

• Áz MTVA korábbi vezető beosztású alkalmazottai Enyedi Csaba és Vas Imre valóban
terheltként vesz-e részfa büntetőeljárásban?

• Jelenleg hány gyanúsíts tt ellen, milyen bűncselekmények gyanújával folyik a büntetőeljárás?

Budapest, 2017 . január 9 .

Dr.'Harangocfr'Tamás
MSZP
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